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家長通告 2023-2024/093 

「敢創我夢」行業試讀班 

 

敬啟者： 

 

   生涯規劃組與香港基督教女青年會合辦「敢創我夢」計劃。計劃主要加深同學對自我認 

識、不同行業的最新發展，認識個人特質及生涯發展方向。按照早前的問卷調查結果，現安

排中五級同學參與以下其中一個行業試讀班，活動詳情如下： 

 

日期： 12 月 8 日（星期五） 

集合時間： 下午 3 時 25 分至下午 6 時 25 分 

行業試讀班： 1、香水製作工作坊 2、咖啡拉花工作坊 3、中醫推拿按摩工作坊 

活動地點： 111 室 家政室 504 室 

 

  

  如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任或社工李嘉映姑娘聯絡。 

  

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二三年十一月二十四日 

 

  

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/093 

'Dare to Dream' Career Experience Program 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

The Career Planning Committee has collaborated with the Hong Kong Young Women's Christian 

Association to organise the 'Dare to Dream' program. The program aims to deepen students' 

self-awareness, provide insights into the latest developments in various industries, and help them 

identify their personal traits and career development pathways. Taking into account results from 

previous survey results, Form 5 students are to participate in one of the following industry 

workshops.  

 

Details of the activities are as follows： 

Date: 8 December 2023 (Friday) 

Time: 3:25 P.M. to 6:25 P.M. 

Activity: Perfume Making 

Workshop 

Latte Art Workshop Traditional Chinese Massage 

Workshop 

Event 

venue: 

Room 111 Home Economics Room Room 504 

 

 

Should you have any enquiries, please contact the Head of the Life and Career Planning Team  

Mr Cheung Chun Leung or Ms Lee Ka Ying via 2461 1555. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

 

http://www.jcctm.edu.hk/

